
Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek. 28.06.2022r.

Pan
dr Marek Wojtkowski
Prezgdent Miasta lhtoclawek

Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkaric6w woclawka zwracam sig z prodbq o dokonanie przegl4du drzew pod
wzglgdem stanu fitosanitam ego przy uricy Kariskiej - od uricy Kujawskiej'do przejazdu
kolejowego.

Z wyazarrn szacunku
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